
RADA RODZICÓW SZKOŁY PODSTAWOWEJ NR 70 W GDAŃSKU

UL. VII DWÓR 7, 80-301 GDAŃSK

W dniu 07.03.2022 roku odbyło się zebranie

Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 70 w Gdańsku

W zebraniu udział wzięło 10 przedstawicieli Rady Rodziców oraz dyrektor szkoły p. Adam
Władek.

Przebieg spotkania:

1. Przewodnicząca Rady przedstawiła stan finansowy na rachunkach RR

Stan finansowy na trzech rachunkach Rady Rodziców:

➢ stan konta na dzień 01.09.2021 r. 58.577,70 zł

➢ wpłaty łącznie 69.742,41 zł

➢ wypłaty łącznie   46.272,28 zł

➢ stan konta na dzień 28.02.2022 r. 82.047,83 zł

w tym szermierka 29.103,49 zł

      świetlica       17.017,04 zł

Rada Rodziców       23.644,33 zł

pozostałe środki celowe    12.282,97 zł

Suma wpłat dobrowolnych składek na RR na dzień 28.02.2022 r. –  14.700 zł + 300 zł wpłaty
dokonane w ubiegłym okresie rozliczeniowym na rok szkolny 2021/2022

2. Omówiono następujące tematy:

Sesja fotograficzna – przebieg i rozliczenie

Sesja fotograficzna odbyła się w dniach 08-09.11.2021 r., zdjęcia do wychowawców klas  zostały
przekazane 03.12.2021 r. z prośbą o rozdanie ich uczniom (doróbki dostarczono w terminie póź-
niejszym). Z uwagi na kwarantanny w klasach oraz przerwę świąteczną termin rozliczenia za
zdjęcia dla rodziców/opiekunów przedłużono do 25.01.2022 r. (informację przesłano do wycho-
wawców klas). 
W dniu 26.01.2022 roku przewodnicząca Rady Rodziców zwróciła zdjęcia otrzymane od rodzi-
ców /opiekunów, na których zakup się nie zdecydowali przedstawicielowi firmy FOTON i doko-
nała rozliczenia sesji, które przedstawia się następująco:
Kwota ogółem do rozliczenia na dzień 26.01.2022 r. : zdjęcia otrzymane: 8599 zł + doróbki: 83
zł, 16 zł, 39 zł i 22 zł = 8759 zł – zwroty zdjęć na łączną wartość 510 zł. Do zapłaty dla firmy
FOTON  kwota 8249 zł.  Kwota wpłat dokonanych przez rodziców i wychowawców to 7947 zł.
Nie wszystkie klasy rozliczyły się całkowicie z pobranych zdjęć – na dzień 28.02.2022 r. brak
wpłat na kwotę 302 zł (informacja o stanie rozliczenia została przesłana do dyrekcji, wychowaw-
ców klas i przedstawicieli oddziałowych).
Rada Rodziców otrzymała rabat 20% tj kwotę 1649 zł i finalna wartość do rozliczenia za se-
sję fotograficzną wyniosła 6600 zł (należność przelano dnia 31.01.2022 r.). 
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Kwota rabatu pomniejszona o brakujące wpłaty 1649 zł - 302 zł = 1347 zł  została wliczona do
funduszu Rady Rodziców i zostanie przeznaczona na ustalone cele.

Monitoring  oraz  zamykanie  drzwi  od  strony  boiska  w  celu  udaremnienia  możliwości
wejścia na teren szkoły osób postronnych.

Temat  kontynuowany z poprzedniego zebrania.
Zabezpieczenie wejść do szkoły od strony boiska – wejścia do szkoły od strony boiska są 4, w 
tym: jedno przy świetlicy szkolnej zamykane i otwierane na klucz, drugie przy bibliotece szkol-
nej – zamykane i otwierane na chip przez nauczycieli i pracowników szkoły, trzecie – dostępne 
celem odebrania dzieci z oddziału przedszkolnego -  zamykane i otwierane przez nauczycielki 
tego oddziału i czwarte – którym do szkoły wchodzą uczniowie klas 4-8. Przy wejściu tym do 
godz.08-ej jest dyżurny nauczyciel, na pierwszej przerwie – dyżurny pracownik szkoły, a po 
godz. 14-tej pilnują go nauczyciele świetlicy. W miesiącu kwietniu planowane jest ponowne udo-
stępnienie głównego wejścia do szkoły dla uczniów klas 4-8, wówczas wejście od strony tarasu 
zostanie zamknięte.
Szkoła dokłada starań, aby na teren budynku nikt postronny nie wchodził.

Zakup naklejek oraz koszy do koszykówki (na drzwi) na dolny korytarz oraz stołu do tenisa
na górny korytarz – realizacja.

W wyniku dyskusji przeprowadzonej na zabraniu oraz w formie mailowej ustalono, że zostaną 
zakupione:
• naklejki na dolny korytarz w kwocie 400 zł,
• kosze do koszykówki mocowane na drzwiach na dolny korytarz 
• stół do tenisa stołowego na górny i dolny korytarz
Na dzień 07.03.2022 r. zakupiony został i dostarczony do szkoły stół do tenisa stołowego wraz z 
rakietkami i piłeczkami (przewidywane miejsce – górny hol) oraz zakupione są i w trakcie reali-
zacji przesyłki naklejki korytarzowe na dolny hol.

Pozostałe rzeczy zostaną zakupione w miarę ich dostępności.

Działania szkoły związane z sytuacją na Ukrainie (zbiórka, wsparcie finansowe dla uczniów
i ew. inne) 

W szkole z dniem 01.03.2022 r. rozpoczęła się zbiórka najpotrzebniejszych rzeczy (informacja na
FB szkoły oraz poprzez e-dziennik GPE),  które  sukcesywnie  przekazywane są do punktu na
Uniwersytecie  Gdańskim.  Możliwa  jest  zmiana  rodzaju  zbiorki  w  związku  z  konkretnymi
potrzebami osób, które coraz liczniej przyjeżdżają do Gdańska z Ukrainy. Pojawiły się symbole
solidarności z Ukrainą (flagi przed szkołą, informacje na telewizorze przy głównym wejściu w
szkole, na stronie www szkoły, na FB). Przygotowane są miejsca dla dzieci z ukraińskiego domu
dziecka, które mają przyjechać do schroniska Gdańskiej Szkoły Szermierki. Dodatkowo szkoła
ma przygotować dolne sale szermiercze na terenie schroniska na rozstawienie łóżek polowych dla
osób z Ukrainy.  Ponadto monitorowane są aktualne potrzeby obecnych uczniów pochodzenia
ukraińskiego. Szkoła przygotowuje się na przyjęcie nowych uczniów z Ukrainy – pierwszeństwo
będą  miały  dzieci  zamieszkałe  w  rejonie  szkoły,  brane  jest  pod  uwagę  zwiększenie
przepustowości klas z obecnej liczby 25 do 28 uczniów.
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3. Wolne wnioski

1) Dyrektor poinformował o planowanym skróceniu przerw pomiędzy lekcjami. Przerwy zostały
wydłużone w celu uniknięcia kontaktów między uczniami w związku z COVID. Skrócenie
przerw będzie zależne od rozwoju sytuacji zdrowotnej w szkole.

2) W  związku  z  nowymi  przepisami  prawa  o  ruchu  drogowym  dotyczącymi  ograniczenia
poruszania się rowerami przez dzieci w wieku do 18 lat, przedstawicielka klasy 8b  poruszyła
temat kursu na kartę rowerową. Dyrektor poinformował, że z dniem 14.03.2022 r rozpoczną
się zajęcia dla chętnych uczniów.

4. Tematyka szermiercza:

Poruszono temat problemu komunikacji pomiędzy UKS Gdańska Szkoła Szermierki a częścią ro-
dziców uczniów klas sportowych – brak dostatecznych informacji w portalu SportBM, problemy 
z opłatą licencji szermierczej.

Ustalono termin kolejnego zebrania na 25.04.2022 roku, godz.17:30
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